

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်လိၢ်လၢ ၇န့ၣ်တန့ၣ် လၢခံတန့ၣ်အဂီၢ်
PLACEMENT IN YEAR 7 NEXT YEAR

က့ၣ်အမၤ -

လံာ်န့ၣ်လံာ်လါအန့ၣ် တၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်လိၢ်လၢ Year 7 -

မ့ၢ်န့ၣ်လၢ တၢ်ကဆၢကဒါက့ၣ် တၢ်ဆဲးလီၤမံၤ တၢ်ပတံထီၣ်အလံာ် -

နမ့ၢ်လိၢ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ် က့ၢ်အလီၤတဲစိနီၣ်ဂံၢ် -

လၢတၢ်အဲၣ်အါ မိၢ်ပၢ်/ ပုၤက့ၢ်ထွဲတၢ်

စံးဘျးန့ၣ်လၢ နပၢ်ဖျါနတၢ်သးအိၣ် လၢတၢ်ကဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်လိၢ်လၢ နဖိအဂီၢ်,ပုၤအမံၤလၢဘၣ်တၢ်ပၢ်ဖျါအီၤလၢထးအသိး, ဝဲ Year 7 လၢက့ၢ်အံၤလီၤ.

လၢ နတၢ်သးအိၣ်အတၢ်ပၢ်ဖျါ အဃိ, ပပၢ်န့ၣ်နဖိ လၢ တၢ်ဃုထီၣ်န့ၣ်တၢ်လိၢ်လၢ ပလံာ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအစၢၤ လၢခံတန့ၣ်အဂီၢ်လီၤ. လၢနကဘၣ်ပၢ်သ့ၣ်ပၢ်သး, တချုးလၢ နမၤပဲၤန တၢ်ပတံထီၣ်လၢ တၢ်ကဆဲးလီၤမံၤအံၤ ဘၣ်တၢ်တုၢ်လိၢ်အီၤလၢက့ၢ်ဘၣ်န့ၣ်, နဖိအတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအံၤ တဝံၤဒီးဘၣ်.

နမ့ၢ်အဲၣ်ဒီး ပတံဒ်တၢ်ဆူညါ လံာ်ပတံလၢအပူၤက့ၢ် လၢနကဆဲးလီၤမံၤ, ဝံးစုၤမၤပဲၤ လၢအဲၣ်ကလံာ်ကျိၣ် ဒီးဘျးဝဲ လံာ်ပတံထီၣ်လၢတၢ်ကဆဲးလီၤမံၤ လၢ အဲၣ်အဲဒ်ဘျုးပဒိၣ်အက့ၢ် (Application to enrol in a NSW government school) ဒီးဆၢကဒါက့ၣ် လံာ်တက့ၢ်အံၤလီၤ ယအိၣ် ဝဲမ့ၢ်န့ၣ်လၢ တၢ်ပၢ်ဖျါဒ် အဖိခိၣ်အသိးတက့ၢ်.

ဝံးစုၤ ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံးသး -

- အဝဲအံၤ နကဘၣ်စံးဆၢသပုၢ်တၢ် တၢ်သံက့ၢ်ခဲလၢာ် လၢလံာ်ပတံထီၣ်တက့ၢ်ဒ်အပူၤ မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢ ဘၣ်ဃး နတၢ်ဖံးတၢ်မၤဒီး တၢ်က့ၢ်ဘၣ်က့ၢ်သ့ဘၣ်န့ၣ်လီၤ
- ပမ့ၢ်တဒီးန့ၣ်ဘၣ် နလံာ်ပတံထီၣ်လၢ တၢ်ကဆဲးလီၤမံၤ ဒ်တၢ်ပၢ်နီၣ်မ့ၢ်န့ၣ်လၢထးအသိး ပကနာ်လၢ နသးတအိၣ်လၢဘၣ်ဒီးပကဟ့ၣ်အခွဲးလၢ က့ၢ်ဖိအဂၤ ကပတံထီၣ်အဂီၢ်လီၤ

- နမူနာတိုင်ထိုင် နလံပတံထိုင် ဝံအလီခံ နမူနာဆီတလဲနတင်ပင်သး၊ မတမူ နတင်အိုင်အသးမူဆီတလဲဒီး နမူနာသးအိုင်လၢလၢနကဆဲးလီနမံလၢလၢဘၣ် , ဝံသး စူလဲဆဲးကျၢကွီတသ့ဖဲအသ့လၢအချု ဝံပကဆဲးကျၢကွီဖိအကၤတဖၣ်လၢ အအိုင်ခိးတင်လၢ ပစရီအပူလီလီ

နလံပတံထိုင် ကဘၣ်တင်ကွၢ်ကဒါကွၢ်ဒီး ရဲၣ်ကျဲအီၤဒ်အမူ တင်ဂ့ၢ်တခါလၢ တင်ကဆိကမိၢ်ဆီအီၤလီၤ. မူဘၣ်တင်တူၢ်လိာ်အီၤန့ၣ်, ပုၤခိၣ်ပုၤန့ၣ်တကၤ ကဆၢလီၤ တင် ပာ်ဂၢ်ပာ်ကျၢၤ တင်ကဆဲးလီၤမံၤအလံာ် တင်ကဆၢဆူနအိုင်လီၤ. လၢတင်အိုင်သးတနီၤဘၣ်တဘၣ်အလီၢ်ကအိုင်လၢ ပကဘၣ်ရဲၣ်ကျဲဆူညါဒီးန့ၣ် လၢတင်ဂ့ၢ်တင်ကျဲလၢ အအိုင်ဖျါတနီၤ လၢနပာ်ဖျါဖဲ နလံပတံထိုင်အပူလီလီ. တင်ဂ့ၢ်တင်ကျဲမူအိုင်န့ၣ်, ပကဆဲးကျၢဒီးန့ၣ်လီၤ.

နမူလီၢ်ဘၣ်တင်မၤစၢၤလၢ နကမၤပဲၤ *Application to enrol in a NSW government school* အလံာ်တကွီၤဒီး ဝံသးစူလဲဆဲးကျၢ နလီၢ်ကဝီၤ တီၤပုၤန့ၣ်ကွီ, မတမူ ကိးလီတဲစိဆူပအိုင် ဒီးပကသ့ၣ်မူနံၤန့ၣ်သီလၢကတဲတင်ဒီး တီၤထီကွီ ပုၤမၤတင်ဖိတကၤတက့ၢ်. နမူလီၢ် ဘၣ်ပုၤကတီၤကျိၣ်ထံတင် လၢကမၤ စၢၤန့ၣ်, နကဘၣ်ကိးလီတဲစိပုၤကတီၤကျိၣ်ထံတင် အတင်မၤစၢၤလၢ လီတဲစိနီၣ်ဂံၢ် 131 450 ဒီးသံကွၢ် ပုၤကတီၤကျိၣ်ထံတင်လၢ နကျိၣ်တက့ၢ်. ပုၤကတီၤကျိၣ် ထံတင်ကကိး နကွီဒီး ကအိုင်ခိးဖဲလီကျိၣ်အဖိခိၣ် လၢကမၤစၢၤန့ၣ် ဖဲနကတီၤတင်အဖၢလီၤ. နတဘၣ်ဟ့ၣ် တင်မၤစၢၤအံၤအဘူးအလဲဘၣ်.

တင်ဘျူးလၢ နတင်မၤစၢၤအပီလီၤ.

နဝဲတီတီ

ကွီ ခိၣ်
Principal